
 

关于亚太工业大麻产业协会（ACU）About Asia-Pacific CBD Union (ACU) 
亚太工业大麻产业协会（Asia-Pacific CBD Union，简称 ACU）国际组织正式注册于中国香港，是由金融机

构、大学和科研所等企事业单位及有关机构自愿组成的非营利组织，并从事工业大麻种植、加工及应用的
研究。 

Asia-Pacific CBD Union (ACU) was registered in Hong Kong China, It is a non-profit organization voluntarily formed by 
financial institutions, universities, research institutes, enterprises and other organizations. It is also engaged in research on the 
cultivation, processing and application of hemp. 

 

ACU 协会宗旨 The purpose of the ACU 
1. 促进亚太地区工业大麻产业水平的提升； 

Promote the improvement of the industrial hemp industry in the Asia-Pacific region, 
2. 促进亚太地区的公众教育，提升公众对工业大麻的认知与接受度； 

Promote public education in the Asia-Pacific region and increase public awareness and acceptance of industrial hemp. 
3. 为区域内各个合作国家和地区提供更好的产业引导及市场教育； 

Provide industrial guidance and market education for this region;  
4. 向相关政府部门报告本产业发展情况； 

Report the development of the industry to government,  
5. 提出产业发展建议； 

Provide suggestions on industry development,  
6. 为政府制定相关产业政策提供依据； 

Provide the basis for the government to make policies;  
7. 推动工业大麻政策法规与行业标准进一步完善。 

Promote the improvement of hemp regulations and industry standards. 
  

会员权益 Membership Benefits 
证书 

Certificate  
入会后颁发会员证书 
Issue membership certificate after enrollment  

会员资讯服务
Information Services  

电子期刊 
e-periodicals   
ACU 官网等官方宣传渠道 
ACU owned publicity channels 
会员单独定制的宣传资料数据库推送（资料由会员提供） 
1 free customized email send to ACU database (content provide by member)  
在 ACU 官网挂链接 
Your logo & link in ACU official website  
商业供需对接服务 
Business supply & demand service  

协会活动 Events  

5 月的云南峰会 1 张免费门票+最多 4 张 7 折票 
1 free ticket of Asia Hemp Summit in May in Yunnan, and maximum 4 tickets with 30% discount 
ACU 协办的活动门票: 9 折门票 
For all event assisted by ACU:  Tickets with 10% discount 
协会主办的活动展位与赞助: 95 折 
Sponsorship & booth of the event organized by ACU: 5% discount 
同等条件下优先拥有演讲机会 
Have priority of making speech under equal conditions 
会员大会+晚宴 2 名免费名额 
2 free tickets for member meeting + Banquet 

高级人脉与资讯服
务 

Advanced information 
Service 

高端闭门会议邀请（需额外付费） 
High-end closed door meeting (need extra pay) 
行业报告 
Industry report 

组织发展
Organization 
Development 

连续 2 年会员的资格后，有权发展地方分会或成为该地方分会的主席单位。 
After 2 consecutive years of membership, you will have the right to develop a local chapter and the 
right to be elected as its chairman. 

 



 

亚太工业大麻产业协会会员申请表 
Asia-Pacific CBD Union (ACU) Registration Form 

请填写此表并发给协会联系人 Please fill this form and send to our contact 

企业/组织名称 
Name of company/organization 

 

地址 
Address 

 

官网 
Website 

 

主营业务 
Main Business 

 
 

公司/组织介绍 
Introduction of your 

company/organization 

 
 

 
希望从 ACU获得何种支持 
What do you want from ACU? 

 
 

联系方式 
Contact Info 

联系人姓名 
Liaison 

□先生/Mr.  
□女士/Ms. 

 

职位 
Position 

 

电子邮件 
Email 

 

微信号 
Wechat ID 

 

电话 
Telephone/Mobile 

 

会员年费 ANNUAL REGISTRATION FEE 

人民币 ¥6000.00  /  US$ 900.00 

职责 OBLIGATIONS 
1. 认同协会宗旨，组织并参与协会活动，为协会共同的目标而努力。 

Agree with the purpose of ACU, organize and participate in ACU’s activities, and work for the common goals of the ACU. 
2. 发展壮大本协会，提升协会规模与水平。 

Develop, strengthen and increase the scale and level of the ACU. 
3. 维护组织秩序，促进会员之间的友好交流与共同进步。 

Maintain the order of the organization, promote friendly exchange of members. 
4. 积极宣传协会，维护协会形象，提升协会的影响力。 

Actively publicize the ACU, maintain the ACU's image and enhance the influence. 

注意事项 IMPORTANT NOTICE 
成为协会会员后，即授权协会使用本企业/组织的 logo 与介绍，用于协会宣传。会员资格不得转让。 
After the membership registration, the company/organization agrees to authorized ACU the right to use the logo and the 
introduction of company/organization for the publicity of ACU. Membership is non-transferable. 

联系我们 CONTACT US 
 

手机 Mobile: +86 18938055189 
电邮 Email: info@acuorg.com 

微信扫码 Scan by Wechat  

 


